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P r o t o k ó ł   Nr I/2006 

 
 
z sesji  Rady Gminy  Mokrsko odbytej w dniu 27 listopada 2006 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy pod przewodnictwem radnego seniora pana Wojciecha 
Szańca. 
Po wyborze Przewodniczącego Rady przewodnictwo obrad objęła radna Sokół Sabina – 
nowo wybrana Przewodnicząca Rady 
 
Ustalona liczba radnych - 15 
Faktyczna liczba radnych - 15 
Liczba radnych obecnych na sesji Rady Gminy - 15 
 
Radni Rady Gminy obecni na sesji: 
1.Braliński Zbigniew 
2.Dudek Czesław 
3.Gładysz Irena 
4.Grześlak GraŜyna 
5.Juszczak Jan 
6.Kmiecik Jan 
7.Majtyka Grzegorz 
8.Mielczarek Marek 
9.Piśniak Arkadiusz 
10.Podyma  Zbigniew 
11.Rzepka Wiesław 
12.Słowik Zdzisław 
13.Sokół Sabina 
14.Strózik Teresa 
15.Szaniec Wojciech 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  
1.Pawlak Zygmunt – Wójt Gminy Mokrsko 
2.Urbaniak Wacław – Sekretarz Gminy 
3.Nagła Renata – Skarbnik Gminy 
4.Tomasz Kącki –  nowo wybrany Wójt Gminy 
5.Smolnik Edward – sołtys sołectwa Jasna Góra 
6.Cichos Jerzy – sołtys sołectwa Komorniki 
7.Braliński Stanisław – sołtys sołectwa Motyl 
8.Kucharski Józef – sołtys sołectwa Krzyworzeka I 
9.Komor Danuta – sołtys sołectwa Mokrsko II 
10.Ciura ElŜbieta – sołtys sołectwa Mątewki 
11.Maras Michał – radny kadencji 2002-2006 
12.Leszek Owczarek – radny kadencji 2002-2006 
13.Chwaliński Dominik – radny kadencji 2002-2006 
 
Ogółem w obradach I sesji Rady Gminy Mokrsko udział wzięło: 28 osób. 
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Porządek   obrad sesji 
 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ślubowanie radnych 
3.Ustalenie porządku obrad 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko 
    a/zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 
    b/ powołanie Komisji Skrutacyjnej 
    c/przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
    d/ przeprowadzenie głosowania 
     e/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
6.Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od radnego seniora 
7.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
    a/zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
    b/powołanie Komisji Skrutacyjnej 
    c/przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
    d/przeprowadzenie głosowania 
     e/podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
8.Przekazanie sztandaru Rady Gminy 
9.Zapytania, interpelacje i wolne wnioski 
10.Zamknięcie obrad  sesji Rady Gminy 
 
 
 

P u n k t  1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno ści obrad  
 

 
Po odegraniu hymnu narodowego radny  senior  p.Szaniec Wojciech otworzył I inauguracyjną 
sesję Rady Gminy Mokrsko stwierdzając niezbędne kworum do podejmowania uchwał. 
Otwierając sesję  powiedział: „jako jednemu z najstarszych radnych  przypadł mi zaszczytny 
obowiązek otwarcia I sesji Rady Gminy. Pragnę zapewnić, Ŝe dołoŜę starań, aby obrady I 
sesji przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem. Być radnym to wielki zaszczyt, ale 
jednocześnie duŜa odpowiedzialność i obowiązek względem wyborców. Wyborcy Gminy 
obdarzyli nas zaufaniem oraz obciąŜyli odpowiednim mandatem sprawowania władzy 
samorządowej w ich imieniu. Tego zaufania nie naleŜy zawieść. Wymagać to będzie od nas 
rzetelnego wypełniania regulaminowych obowiązków, odpowiedzialności za realizację 
wniosków i postulatów wyborców oraz postępowania zgodnego ze złoŜonym w dniu 
dzisiejszym ślubowaniem. 
Następnie złoŜył serdeczne gratulacje radnym z okazji wyboru Ŝycząc zadowolenia i pełnej 
satysfakcji z dobrze sprawowanego mandatu radnego. 
Potem powitał przybyłych na sesję tj: 
- pana Tomasza Kąckiego – Wójta elekta 
- pana Zygmunta Pawlaka – Wójta Gminy 
- pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy 
- panią Renatę Nagłą – Skarbnika Gminy 
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- pana Smolnika Edwarda – sołtysa sołectwa Jasna Góra 
- pana Bralińskiego Stanisława – sołtysa sołectwa Motyl 
- pana Kucharskiego Józefa – sołtysa sołectwa Krzyworzeka I 
- panią Komor Danutę – sołtysa sołectwa Mokrsko II 
- panią Ciurę ElŜbietę – sołtysa sołectwa Mątewki 
- pana Kowalskiego Józefa – sołtysa sołectwa Chotów 
 - radnych Rady Gminy kadencji 2002-2006, którzy przybyli na dzisiejszą sesję 
     tj.p.Chwalińskiego Dominika, p.Leszka Owczarka, p.Marasa Michała, p.Cichosa Jerzego 
 
Na dzisiejszą sesję został równieŜ  zaproszony radny Rady Powiatu Wieluń  z naszego terenu 
pan Marek Kieler, który z powodu zbieŜności terminów sesji Rady Gminy i Rady Powiatu nie 
moŜe wziąć udziału  w posiedzeniu. Na tą okoliczność przysłał pismo, które radny senior 
odczytał. 
 
 

 
P u n k  t   2 

  
Ślubowanie radnych  

 
Radny Szaniec Wojciech – senior Zgodnie z art.23 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r o 
samorządzie gminnym radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składają 
ślubowanie. 
Po odczytaniu roty ślubowania najmłodszy wiekiem radny, pan Zbigniew Podyma będzie 
odczytywać z listy kolejno z imienia i nazwiska radnych Rady Gminy. KaŜdy wyczytany 
radny powstaje i potwierdza wolę złoŜenia ślubowania słowem ślubuję”. MoŜe dodatkowo 
wypowiedzieć formułę: „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 
Następnie radny senior poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i 
mieszkańców” 
Wszyscy radni Rady Gminy złoŜyli ślubowanie. 
 

 
P u n k t  3 

 
Ustalenie porz ądku obrad  

 
Radny Senior  Wojciech Szaniec –  przedstawił  porządek obrad I sesji Rady Gminy 
przygotowany przez zwołującego sesję Przewodniczącego poprzedniej kadencji pana Marka 
Mielczarka: 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ślubowanie radnych 
3.Ustalenie porządku obrad 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko 
    a/powołanie Komisji Skrutacyjnej 
    b/zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 
    c/przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
    d/przeprowadzenie głosowania 
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e/podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
6.Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od radnego seniora 
7.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
    a/powołanie Komisji Skrutacyjnej 
    b/zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
   c/przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
   d/przeprowadzenie głosowania 
   e/podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
8.Przekazanie sztandaru Rady Gminy 
9.Zapytania , interpelacje i wolne wnioski 
10.Zamknięcie obrad I sesji Rady Gminy 
 
Jednocześnie zaproponował aby w punkcie 5 „Wybór Przewodniczącego Rady Gminy 
Mokrsko” i  7 ”Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy” proponowanego porządku 
obrad   zgłaszanie kandydatów  odbyło się przed powołaniem Komisji Skrutacyjnej, poniewaŜ 
osoba wchodząca w skład komisji nie moŜe kandydować. 
Wniosek został  poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 
PoniewaŜ więcej uwag do porządku obrad nie było,  radny Senior zaproponował 
przegłosować  porządek obrad I sesji Rady Gminy Mokrsko po zmianach. 
 
Porządek obrad I sesji  z zaproponowanymi zmianami przez radnego seniora został 
przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie. 
 
 

P u n k t  4 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono radnych: 
- radnego Piśniaka Arkadiusza 
- radną Sokół Sabinę 
- radnego Jana Kmiecika 
 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków. 
Zaproponowany skład Komisji, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie. 
 
 

 
P u n k t  5 

 
Wybór Przewodnicz ącego Rady Gminy Mokrsko  

 
Radny senior Szaniec Wojciech –  zgodnie z art.19 ustawy o samorządzie gminnym Rada 
Gminy wybiera ze swego grona Przewodniczącego bezwzględna większością głosów w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Głosowanie 
tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana  spośród radnych według ustalonego 
regulaminu głosowania. 
 
a/zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy 
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Radny Senior p.Wojciech Szaniec  poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko. 
Radny Dudek Czesław -  w imieniu   grupy radnych mam zaszczyt zarekomendować  na 
funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko p.Sabinę Sokół radną Gminy Mokrsko z 
obwodu nr 4 Komorniki Jak wszyscy pamiętamy p.Sabina Sokół była długoletnim 
pracownikiem Urzędu Gminy Mokrsko gdzie  pracowała na stanowisku inspektora ds. 
budownictwa, z powierzonych jej obowiązków wywiązywała się dobrze. Posiada wysokie 
doświadczenie w pracy w samorządzie, zna się na przepisach. Ta osoba  zapewnia sprawne 
funkcjonowanie naszej Rady . W związku z powyŜszym wnioskuję i  proszę  radnych o 
wybór pani Sabiny Sokół na Przewodniczącą Rady Gminy. 
Radny Juszczak Jan  - zgłaszam radną p.Grześlak  GraŜynę na funkcję Przewodniczącego 
Rady Gminy. Pani Grześlak pracuje na stanowisku Naczelnika Poczty w Mokrsku. Jest radną 
Rady Gminy 3 kadencję. Jest to  kandydatura dobra. UwaŜam, Ŝe do tego nie trzeba nic 
więcej dodać ani ująć. 
 
PoniewaŜ więcej kandydatów nie zgłoszono radny senior Szaniec Wojciech zamknął listę 
zgłoszeń i   zwrócił się do radnej Sabiny Sokół  oraz radnej GraŜyny Grzelak z zapytaniem 
czy wyraŜa zgodę na kandydowanie  na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko. 
 
Radna Sokół Sabina oraz radna Grześlak GraŜyna wyraziły zgodę na kandydowanie na 
funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Mokrsko. 
 
Radna Grzelak – powiem moŜe trochę humorystycznie,  nie jest to jak  w programie  
Kryszaka  „Mój pierwszy raz” ale   juŜ trzeci raz. Wszyscy radni, którzy byli w poprzedniej 
kadencji wiedzą jak to się skończyło. Jeszcze raz poddam się tej weryfikacji. Nic nie tracę, co 
będzie to będzie a sprawdzę sobie  lojalność pewnych osób. JuŜ nieraz mówiłam, Ŝe  jest  to  
dla polityków  towar z najwyŜszej półki.  
 
b/ powołanie Komisji Skrutacyjnej 
 
Przewodniczący Rady -  poprosił o zgłoszenie 3 radnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Majtyka -  zgłosił radnego Rzepkę Wiesława 
Radny Słowik – zgłosiła radnego Juszczaka  
Radna Strózik – zgłosiła radnego Podymę Zbigniewa 
 
Radny senior  Wojciech Szaniec  -  zwrócił się z zapytaniem czy zgłoszeni radni wyraŜają 
zgodę na prace w Komisji  i następnie czy do proponowanego składu komisji są uwagi. 
 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej Rada Gminy przyjęła jednogłośnie. 
 
Następnie radny senior  zaproponował 10 minutową przerwę w obradach celem 
ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej, przygotowania przez komisję kartek do głosowania 
oraz ustalenia regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Po przerwie 
 
5 c/  Przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
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Radny Senior Szaniec Wojciech  poprosił Przewodniczącego  Komisji Skrutacyjnej o 
zapoznanie z regulaminem wyboru  Przewodniczącego Rady Gminy. 
Radny Juszczak Jan – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał regulamin wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy. /zał.Nr 1/  
Radny senior  Szaniec Wojciech -  zwrócił się z zapytaniem czy do przedstawionego 
regulaminu wyboru radni mają uwagi. 
 
 Uwag nie było, Rada Gminy regulamin  wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
przyjęła jednogłośnie. 
 
 
 
5 d/  przeprowadzenie głosowania /tajnego/ 
 
Komisja skrutacyjna rozdała radnym kartki do głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy 
i następnie radni kolejno podchodzili do urny i wrzucali kartki do głosowania.. 
Po wrzuceniu przez wszystkich radnych kart do głosowania radny senior ogłosił 10 minutową 
przerwę a Komisję Skrutacyjną poprosił o obliczenie głosów i sporządzenie protokołu z 
głosowania. 
 
Po przerwie 
 
5 e/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór  
 
Radny senior Szaniec Wojciech poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 
odczytanie protokołu  z głosowania. 
Radny Juszczak Jan – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z obliczania 
głosów oddanych w głosowaniu w wyborach na Przewodniczącego Rady Gminy / zał.Nr 2/ 
Radny Senior Szaniec Wojciech  - podziękował za odczytanie protokołu  z głosowania,  
złoŜył  gratulacje i Ŝyczenia owocnej pracy wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy i 
następnie poprosił Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały . 
 /zał.Nr 3/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr I/1/06 w sprawie wyboru 
Przewodniczącego  Rady Gminy Mokrsko 
 
 

P u n k t  6 
 

Przejęcie przez Przewodnicz ącego Rady Gminy  
 prowadzenia sesji od radnego seniora  

 
Radny Senior Szaniec Wojciech – poprosił Przewodniczącego Rady o  dalsze prowadzenie 
obrad.  
Przewodnicząca Rady Sokół Sabina – podziękowała radnemu seniorowi p.Wojciechowi 
Szaniec za dotychczasowe prowadzenie sesji a radnym za wybór jej na funkcję 
Przewodniczącego Rady i przystąpiła do kontynuowania porządku obrad. tj. do punktu 
7.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
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P u n k t  7 

 
Wybór Wiceprzewodnicz ącego Rady Gminy  

 
Radna Sokół Sabina Przewodnicząca Rady Gminy – zgodnie  z § 2 pkt.1 załącznika Nr 3 do 
statutu  Gminy, Rada Gminy na pierwszej sesji nowej kadencji wybiera jednego 
Wiceprzewodniczącego. Wyboru Wiceprzewodniczącego dokonuje się w głosowaniu tajnym. 
W związku z powyŜszym proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy. 
 
7a. zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
 
Na funkcję Wiceprzewodniczącego zostali zgłoszeni radni: Czesław Dudek, Majtyka 
Grzegorz, Grześlak GraŜyna . 
Radny Dudek Czesław, Majtyka Grzegorz wyrazili zgodę na kandydowanie, natomiast radna 
Grześlak GraŜyna nie wyraziła zgody na kandydowanie. 
 
7b. powołanie Komisji Skrutacyjnej 
 
Rada Gminy postanowiła aby Komisja Skrutacyjna pracowała w nie zmienionym składzie 
osobowym  tj: Juszczak Jan, Rzepka Wiesław,  Podyma Zbigniew. 
 
Przewodnicząca Rady Sabina Sokół  - poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart 
do głosowania oraz opracowania Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy i 
następnie ogłosiła 10 minutową przerwę.  
 
7 c / Przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
 
Przewodnicząca Rady Sabina Sokół poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie 
projektu regulaminu głosowania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Radny Juszczak Jan, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił regulamin głosowania 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy /zał.Nr 4/ 
 
Regulamin wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,  Rada przyjęła 
jednogłośnie. 
 
7d/  przeprowadzenie głosowania/tajnego/ 
 
Komisja skrutacyjna rozdała radnym kartki do głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy i następnie radni kolejno podchodzili do urny i wrzucali kartki do głosowania.. 
Po wrzuceniu przez wszystkich radnych kart do głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 
minutową przerwę a Komisję Skrutacyjną poprosiła o obliczenie głosów i sporządzenie 
protokołu z głosowania. 
 
Po przerwie 
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7 e/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
 
Przewodniczą Rady Gminy Sabina Sokół  poprosiła  Komisję Skrutacyjną o odczytanie 
protokołu  z  głosowania. 
Radny Juszczak Jan, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - odczytał protokół z obliczania 
głosów oddanych w głosowaniu w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
 / zał.Nr 5/ 
Radny Majtyka Grzegorz Wiceprzewodniczący Rady -  podziękował za zaufanie i wybór . 
Przewodnicząca Rady Gminy Sabina Sokół - podziękowała za odczytanie protokołu  z 
głosowania, pogratulowała wyboru radnemu Grzegorzowi Majtyce na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy i następnie poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o 
przedstawienie projektu uchwały . /zał.Nr 6/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr I/2/06 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Mokrsko. 
 
 
 

P u n k t  8 
 

Przekazanie sztandaru Rady Gminy  
 

 
Radny Marek Mielczarek Przewodniczący Rady kadencji 2002-2006 przekazał sztandar Rady 
Gminy nowo wybranemu Przewodniczącemu  oraz Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy. 
Przekazując sztandar powiedział:” Przekazuję dziś sztandar jako symbol jedności i wspólnoty 
w działaniu. Niech przypomina, Ŝe obowiązkiem radnego jest słuŜyć wspólnocie 
samorządowej i krajowi”. 
Przewodnicząca Rady Sokół Sabina  - przejmując sztandar ucałowała jego róg. Jednocześnie 
zapewniła w imieniu własnym i całej Rady, Ŝe będzie się starać  aby nie splamić sztandaru tej 
Gminy, dobrze pracować dla wspólnego dobra. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Majtyka  - uwaŜam, Ŝe radni tej Rady będą wspólnie 
działać a podejmowane decyzje  będą  dobre, mądre i  trafne  z korzyścią dla  wszystkich  
mieszkańców tej Gminy.  
 

 
P u n k t  9 

 
Zapytania, interpelacje i wolne wnioski  

 
 
Wójt Gminy Zygmunt Pawlak – wszystkim nowym radnym, którzy zostali wybrani chciałem 
pogratulować wyboru. Zostaliście szanowni radni obdarzeni ogromnym zaufaniem 
społeczeństwa. śyczę Wam wszystkiego najlepszego oraz aby decyzje które będziecie 
podejmować wychodziły naprzeciw mieszkańcom i były trafne. 
Kampania wyborcza się juŜ zakończyła. Moja propozycja jest aby szabelki pochować do 
szafy i wziąć się do pracy, bo pracy jest b.duŜo. 
W związku z tym chciałbym jak najszybciej przekazać swój Urząd następcy. Nie chowam 
urazy do nikogo, szanuję wolę wyborców. Byłem, jestem i myślę Ŝe będę nadal mieszkańcem 
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tej Gminy. ZaleŜy mi aby praca w tym urzędzie przebiegała w sposób prawidłowy, 
zajmowano się konkretami i przynosiła korzyść mieszkańcom Gminy. 
Jeszcze raz gratuluję wyboru wszystkim radnym, gratuluję równieŜ swojemu następcy. JeŜeli 
mogę zaproponować, to chciałbym aby sesja na której będzie składał ślubowanie 
nowowybrany Wójt odbyła się jak najszybciej. UwaŜam, Ŝe w ciągu tygodnia zostanie w 
Dzienniku Ustaw ogłoszone obwieszczenie Państwowej Komisji Wyborczej o zbiorczych 
wynikach wyborów wójtów,  burmistrzów oraz prezydentów miast, przeprowadzonych w 
dniu 12 listopada 2006 r. Przepis mówi, Ŝe objęcie obowiązków przez wójta następuje z 
chwilą złoŜenia ślubowania wobec rady gminy. W tym celu przewodniczący rady zwołuje 
sesję rady na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia wyników wyborów wójta. 
JeŜeli Wysoka Rada pozwoli to  zaproponowałbym termin II sesji Rady Gminy na najbliŜszy 
poniedziałek tj.5 grudnia br. Nie chciałbym blokować miejsca nowemu Wójtowi, jest 
końcówka roku, a pracy jest naprawdę duŜo. Chciałbym aby mój następca zajął się juŜ 
konkretnymi problemami  i przejął wszystkie sprawy. 
Będąc przy głosie chciałem szanownych radnych przeprosić, Ŝe nie otrzymaliście projektu 
budŜetu na 2007 rok. W tym tygodniu chciałbym jeszcze kilka dni popracować aby 
uporządkować pewne sprawy i następnie wziąć urlop. RównieŜ w dniu sesji tj.w poniedziałek 
który jest ostatnim dniem mojej pracy byłbym na urlopie. Chciałbym trochę odpocząć. 
Wracam do poprzedniej mojej pracy w Wieluniu z której na czas pełnienia funkcji  Wójta 
byłem urlopowany. Dzisiejsza sesja byłaby moją ostatnia sesją. 
W Ŝadne plotki proszę nie wierzyć. Jestem mieszkańcem tej Gminy i zaleŜy mi aby w tej 
gminie działo się dobrze. JeŜeli coś będzie się zmieniać, to niech tak będzie. To co dobre 
niech funkcjonuje nadal, a co trzeba usprawnić, poprawić, zmienić to naleŜy zrobić. 
śyczę samych sukcesów, osiągnięć jak najlepszych i wszystkiego najlepszego.  Starym 
radnym, sołtysom dziękuję za współpracę. Mojemu następcy Ŝyczę wszystkiego najlepszego. 
Trzeba rękawy zawijać i brać się do pracy. 
Skoro jestem przy głosie chciałem powiedzieć jeszcze o jednej sprawie, nie będzie jej w 
budŜecie na rok 2007. Sprawa toczy się w sądzie, a dotyczy zaległych składek na ZUS z 
SPZPOZ w Mokrsku i OŜarowie. Kwoty są niebagatelne, bowiem na dzień dzisiejszy jest to 
kwota 124.090,06 zł łącznie z odsetkami jeśli chodzi o SPZPOZ w OŜarowie i  SPZPOZ 
Mokrsko – 33.514 zł. 
Postępowanie się toczy, pisaliśmy odwołanie do Sądu Okręgowego w Sieradzu.  Pan 
Sekretarz i pani Skarbnik przygotują odpowiednie materiały w tej sprawie na następną sesję. 
Informuję o tej sprawie, nic nie ukrywam. Działania nasze idą w tym kierunku aby ZUS 
umorzył nam zaległości wraz z odsetkami. Czy się to uda , nie wiem. Wiele czasu nad tą 
sprawą pracowaliśmy aby tych kwot nie płacić. Wiele czasu teŜ poświęciliśmy sprawom 
słuŜby zdrowia na sesji. Wpłynęło to na pewno na pracę Rady i moją. 
Pozwolę sobie odczytać fragment pisma /odwołania/  do Sądu Okręgowego w Sieradzu z dnia 
3 listopada 2006r /treść pisma została odczytana/. 
Przedstawiając powyŜsze informuję Radę, Ŝe taki problem istnieje. Na dzień dzisiejszy 
sytuacja została opanowana gdyŜ powstał niepubliczny zakład opieki zdrowotnej. Zaległości 
jednak po SPZPOZ w Mokrsku i OŜarowie pozostały i trzeba się z tym problem zmierzyć. 
Radna Grześlak – chciałam się odnieść do wypowiedzi pana Wójta, który apelował o dobrą 
współpracę na rzecz społeczeństwa. Społeczeństwo nas wybrało i tym musimy się kierować. 
Mam prośbę do Rady aby wzniosła się ponad wszystkie podziały i pracowała dla dobra tego 
społeczeństwa. Winniśmy zgodnie ze swoim sumieniem kierować się rozsądkiem, a przede 
wszystkim swoim rozumem i nie słuchać podszeptów innych. Mam taką nadzieję, Ŝe tak 
będzie. Z doświadczenia tych 8 lat  wiem, Ŝe  róŜnie bywało. 
Szkoda jest naszego czasu na kłótnie i waśnie. Pracy i zaległości  jest naprawdę duŜo. Nie 
wiem czy za 4 lata cokolwiek pokaŜemy, Ŝe zdołamy zrobić. Oczekiwania społeczeństwa są 



 10 

bardzo duŜe. Przede wszystkim chodzi o budowę kanalizacji tj. dalszy   jej etap oraz 
podłączenia do istniejącej juŜ sieci. Z naszego budŜetu nie jesteśmy w stanie wyłoŜyć tak 
ogromnej kwoty, potrzebne będą środki z zewnątrz. 
Drugą sprawą nie mniej waŜną a nawet powiedziałabym pilniejszą jest budowa chodników w 
Mokrsku i we wszystkich innych pozostałych miejscowościach. Jest to sprawa moŜe nawet 
pilniejsza  od budowy dróg gminnych .  
W Mokrsku brak jest chodnika na jednym  i drugim końcu wsi. Nie wspomnę juŜ jaki jest 
chodnik na odcinku od Urzędu Gminy w stronę Wielunia. Jak pisała p.Melania Bil w swoim 
wierszu chodnik się zapada.  Jest równieŜ tak, Ŝe są połoŜone ładne płytki a nie widać, Ŝe jest 
w tym miejscu chodnik gdyŜ zarośnięty jest trawą. Wielokrotnie  mówiłam o tym na sesji. 
UwaŜam, Ŝe naleŜałoby zobowiązać właścicieli nieruchomości do prawidłowego jego 
utrzymania. 
Pracy mamy naprawdę b.duŜo. Nie kłóćmy się a bierzmy się do roboty. 
Jak jestem juŜ przy głosie to mam prośbę do radnych, a przede wszystkim do radnych z 
Mokrska, czy nie zechcieliby ze swej strony przeznaczyć jakieś kwoty na rzecz  7-letniego 
dziecka  z Mokrska, które zachorowało na cięŜki przypadek sepsy. Ja zobowiązuję się te 
pieniądze  zebrać i przekazać rodzicom. W niedzielę w szkole w Mokrsku jest  równieŜ 
organizowana charytatywna impreza, zbiórka pieniędzy dla tej dziewczynki. 
Wójt Gminy Zygmunt Pawlak – nie chcę z radną Grześlak polemizować, ale jest duŜo 
nowych radnych i chciałbym powiedzieć, Ŝe chodniki, o których była mowa leŜą przy 
drogach powiatowych, których właścicielem jest samorząd powiatowy. Rysuje się jakaś nic 
współpracy gdyŜ w tej kadencji z naszej Gminy mamy 1 przedstawiciela w Radzie Powiatu. 
Mogliśmy mieć więcej ale głosy się rozproszyły. 
Forum samorządowe i PSL jest w koalicji w powiecie i radny z naszego terenu będzie miał 
coś do powiedzenia. W związku z tym naleŜałoby ściśle współpracować i zapraszać go na 
posiedzenia Rady Gminy  by składał sprawozdania z tego co dzieje się w powiecie jak 
równieŜ przekazywał nasze wnioski. Wiem jak trudno się współpracuje z powiatem, jeŜeli nie 
ma się swojego przedstawiciela w Radzie. My jako samorząd nie moŜemy wydawać poleceń 
staroście, moŜemy tylko prosić.  
Chciałbym abyście Państwo wiedzieli, Ŝe pewne zadania naleŜą do kompetencji Gminy, a 
pewne naleŜą do kompetencji powiatu. 
Radna Grześlak  - na sesję radnego powiatu władna jest zapraszać pani Przewodnicząca Rady. 
Z doświadczenia jednak wiem, Ŝe jak był radnym pan Piśniak to nie wiem czy w ciągu 4 lat 
był 2 razy na sesji. W związku z tym mam prośbę, aby radny powiatu pan Marek Kieler  był 
zapraszany na sesje i informował nas co dzieje się w powiecie. 
Pani Komor Danuta – sołtys sołectwa Mokrsko II. W imieniu wszystkich sołtysów chciałam 
podziękować panu Wójtowi i panu Markowi Mielczarkowi byłemu Przewodniczącemu  Rady 
Gminy za miłą współpracę w minionej kadencji oraz za upominek w postaci ksiąŜek, które 
dzisiaj otrzymaliśmy. 
Radny Dudek -  dziękuję radnym, którzy na mnie głosowali. Nie gniewam się, Ŝe nie 
zostałem wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady. Zawsze gdzie są wybory zwycięŜa 
lepszy.  
Ponadto chciałbym odnieść się do wszystkich radnych i następnego Wójta,  jesteśmy tutaj po 
to abyśmy sobie wspólnie pomagali, nie kłócili się  a pracowali dla dobra tej Gminy. 
W tej Radzie są radni z róŜnych miejscowości wybrani przez róŜne ugrupowania, czy się 
komuś to podoba czy nie.  Jest to grupa ludzi, której społeczeństwo zaufało.  Jedno z 
przysłów mówi: „zgoda buduje, niezgoda rujnuje”.  
śyczę abyśmy się szanowali, współpracowali i podejmowali trafne decyzje. 
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Radny Mielczarek – Ja  równieŜ dziękuję wszystkim radnym poprzedniej kadencji za 
współpracę,  dziękuję panu Wójtowi.  śyczyłbym  sobie aby ta współpraca była równieŜ w tej 
kadencji. Myślę, Ŝe ten wózek pociągniemy razem dla dobra Gminy. 
Radna Grześlak – jak wygląda sprawa naszego pisma dot.ścięcia drzewa przy drodze na 
pocztę  w Mokrsku. 
Wójt Gminy – decyzja na ścięcie jest juŜ wydana. Przy okazji chciałbym poinformować, Ŝe 
decyzję na ścięcie drzewa przy drogach gminnych wydaje starosta, natomiast na ścięcie 
drzewa na podwórku lub drogach powiatowych  wydaje gmina. Sami sobie nie moŜemy 
wydać decyzji. 
Radny Owczarek Leszek -  jako Prezes OSP OŜarowa oraz członek Zarządu Gminnego OSP 
w imieniu własnym i druhów straŜaków dziękuję panu Wójtowi za współpracę, udział w 
zebraniach oraz okazaną pomoc. 
Nowej pani Przewodniczącej Rady, Panu Wójtowi elektowi i wszystkim radnym Ŝyczę 
samych sukcesów, trafnych decyzji, a przede wszystkim spokoju. 
Radny Chwaliński – Ja równieŜ chciałem podziękować „starej” radzie, panu Wójtowi, 
sołtysom, pani Skarbnik, panu Sekretarzowi za współpracę i jednocześnie Ŝyczyć wszystkiego 
najlepszego nowym radnym, nowej Przewodniczącej Rady i nowo wybranemu Wójtowi . 
Pan Tomasz Kącki, nowo wybrany Wójt. Szanowni Państwo. Chciałem pogratulować Radzie, 
z którą przyjdzie mi pracować w tej kadencji. Mam nadzieję, Ŝe te 4 lata będą upływały w 
dobrej atmosferze. PosłuŜę się  słowami ”to co mówią nie chce się widzieć, a będzie 
widziane, a co ma być zobaczone zostanie ujrzane,  mam  nadzieję, Ŝe tak będzie. 
Gratuluję pani Sokół wyboru na Przewodnicząca Rady Gminy, Panu Grzegorzowi Majtyce 
wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady. Dziękuję panu Wójtowi za 12 lat pracy dla tej 
Gminy. Mam nadzieje, Ŝe uda mi się być nie gorszym wójtem, a moŜe nawet lepszym. 
Wszystko co dobre zostanie podtrzymane. Będę pracować dla dobra ogółu mieszkańców tej 
Gminy. JeŜeli będzie się coś inaczej działo, nie chciałbym aby pan Wójt miał jakiś Ŝal, bo tak 
moŜe być.  
Mam prośbę, jeŜeli radni pozwolą to chciałbym aby podziękowali  wszystkim osobom, które  
brały udział w II turze wyborów i oddali głosy zarówno  na mnie jak i na p.Hulla  Krzysztofa. 
Demokracja jest b.waŜna. Ostatnie wyniki pokazały, Ŝe ludzie chcą demokracji, chcą aby 
pewne rzeczy w gminie odbywały się w sposób demokratyczny. 
Przewodnicząca Rady Sabina Sokół – następna sesja planowana jest w przyszły poniedziałek 
na godz.10.oo. Do tego czasu myślę, Ŝe zostaną ogłoszone wyniki wyborów przez Państwową 
Komisję Wyborczą. Proponowany porządek obrad radni otrzymają. 
Dzisiaj natomiast szanowni radni otrzymaliście ustawę o samorządzie gminnym, statut 
Gminy, którego załącznikiem jest regulamin Rady Gminy oraz regulamin pracy Komisji 
Rewizyjnej. Są to podstawowe akty prawne, na podstawie których opierać się będzie 
działalność Rady i jej organów oraz będą  podejmowane uchwały Rady. Wszystkich radnych 
proszę o zapoznanie się z materiałami i wniesienie ewentualnych uwag do statutu gminy czy 
regulaminu Rady bądź Komisji Rewizyjnej. 
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P u n k t  10 
 

Zamkni ęcie obrad sesji  
 

 
 
Przewodnicząca Rady Pani Sabina Sokół  - stwierdziła wyczerpanie się porządku obrad sesji, 
podziękowała wszystkim za przybycie i następnie zamknęła obrady I sesji Rady Gminy 
Mokrsko. 
 
 
 
Na dzisiejszej zostały podjęte uchwały stanowiące integralną część protokółu : 
 

Lp. Nr uchwały W sprawie: 
1. I/1/06 Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy  Mokrsko 
2. I/2/06 Wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Mokrsko 
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Na  powyŜszym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokółowała:     Przewodnicząca Rady Gminy 
 
 
Ewa Jędrzejak       Sabina Sokół 
 
 
Protokół niniejszy obejmuje: 
1.Streszczenie przebiegu obrad sesji od strony 1 do 11 
2.Podjęte uchwały od strony  
3.Załączniki jaki niŜej: 
 
Lp. Treść załącznika Ilość stron 
1 regulamin wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 2 
2. Protokół komisji skrutacyjnej z obliczenia głosów 

oddanych w głosowaniu w wyborach na 
Przewodniczącego Rady Gminy 

1 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Gminy 

1 

4. Regulamin wyboru Wiceprzewodniczącego rady 
Gminy 

2 

5. Protokół Komisji Skrutacyjnej z obliczenia głosów w 
wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

1 

6. Projekt uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Mokrsko 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


